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Občasník Obecního úřadu ve Věcově                6/2023 
Jimramovské Pavlovice – Koníkov – Míchov – Odranec – Roženecké Paseky – Věcov 

                               59244 Věcov 61    566 562 821 
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Vážení a milí spoluobčané, 
 
nastává sváteční čas, období, které pro většinu z nás patří k nejkrásnějším v roce. 
Jsou to dny adventu, čas radosti, pohody a klidu. 
Ať jsou Vaše Vánoce obdobím, které strávíte podle vašich představ. 
Rodinná setkání, smích, vánoční cukroví, čas splněných přání a rozzářených dětských očí. 
Radujme se z maličkostí a z každého upřímného úsměvu, a to nejen během vánočních svátků, ale během 
celého roku. 
 
Právě duch Vánoc je jednou z mála příležitostí, kdy můžeme vzpomenout na tradice, z nichž jsme 
vyrostli, porovnat je s živou současností a zamyslet se nad budoucností. Konec roku je totiž pro nás 
dobou, kdy kromě bilancování uplynulých měsíců myslíme i více dopředu. 
Zvažujeme, co můžeme a chceme udělat lépe, o kolik více radosti přineseme sami sobě i svému okolí. 
 
Mým přáním je, aby se nám v naší obci líbilo, dobře žilo, fungoval společenský i kulturní život a nezbytné 
služby. 
Abychom v sobě nacházeli vzájemnou důvěru a porozumění. 
 
Děkuji všem občanům, spolupracovníkům, organizacím a spolkům za pomoc, podporu,  
radu a vstřícný přístup k veřejnému životu v naší obci. 
 
Chci Vám popřát požehnané svátky vánoční, radost a štěstí u stromečku v kruhu svých nejbližších, 
pevné zdraví a úspěšné vykročení do nového roku 2024. 
 
 

                        Vaše starostka 
 

 

 

 

 

 

 

 

V á n o č n í  p ř á n í  s t a r o s t k y  o b c e  

http://www.vecov.cz/
mailto:obec@vecov.cz
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PODZIMNÍ PROBĚHLÉ AKCE 
 
 

 

 

 

 
 

Členky ČSŽ dne 28. října uspořádaly strašidelnou  stezku Věcovem. Rodiče s dětmi společně plnili                                    
na stanovištích různé úkoly a cílem bylo vyluštit tajenku. 
Za odměnu byl nachystán párek v rohlíku a teplé pití. Finančním darem přispěla obec Věcov. 
Děkujeme 

 

 

 

 

 

 

V pátek 3. listopadu 2023 se uskutečnilo slavnostní vítání občánků                  
a to Livie Karmazínové, Matyáše Dvořáka, Benedikta Havla,                     
Čestmíra Soukupa a Timoteje Libry 

 

 

 
 
 
 
 

Děkujeme kulturní komisi  
a Mateřské škole za přípravu. 

 
 

 

 

S T R A Š I D E L N Á  D Ý Ň O V Á  S T E Z K A  

V Í T Á N Í  O B Č Á N K Ů  
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SDH a osadní výbor Jimramovské Pavlovice dne 18. 11. uspořádali Košt vína v Lihovaru. Ochutnávka vín 
byla připravena z bílých, růžových i červených vín. 
Akce se velmi vydařila a budeme se těšit na další ročník. 

                                  

 

 

V lese mezi Míchovem a Lískem  pro nás neznámý autor vytesal z vysokého pařezu „ hrob neznámého vojína“. 

…Prosím, nechme ho tak, jak je. Ten pařez, co tam byl, tak tam zůstal…. Prostě si to jednou vezme les zpátky, 
tak to je po milióny let….. A je zbytečné se tomu koloběhu bránit, protože to není možný. Kdo bude chtít, 
může se tam jít podívat, ale musí přijít včas, než shnije, nebo, jak je v našich končinách zvykem zase zmizí.  

Pytlák od sedmi set se tam prostě vyskytl…Jen tak  …………    neznámý autor 

                                                           

                                           

K O Š T  V Í N A  J I M R .  P A V L O V I C E  

P Y T L Á K  O D  S E D M I  S E T  
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V prvním zachumeleném adventním víkendu se uspořádalo 2. 12. rozsvěcení stromu v Míchově. 
Na Odranci a ve Věcově proběhlo v neděli 3.12. Přítomné potěšilo občerstvení, kterým se mohli v mrazivém 
počasí zahřát. 
Děkujeme všem, kteří se podíleli na přípravě a díky patří také dětem ZŠ Věcov za kulturní program                                    
a děvčatům pod vedením pana Jana Němce. 

      

   
 

 
 

Obec Věcov zakoupila nový traktor JOHN DEERE, který bude používán nejen na zimní údržbu, ale i na sezónní 
práce.  
 

                                     
 
 
Tuto zimní sezónu prohrnuje v našich obcích Miloslav Procházka – ZD Věcov, Pavel Buchta – ZD Věcov,  
Vladimír Kosek - obec , David Totušek, Libor Konvalinka – soukromí zemědělci. 

Děkujeme za pomoc. 
 

R O Z S V Í C E N Í  S T R O M Ů  

Z I M N Í  Ú D R Ž B A  
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Výsledky projednání Zastupitelstva obce Věcov č. 9/2023 
úterý 31. října 2023 v 18:00 hod. v HZ ve Věcově čp. 74 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 Kontrolu usnesení: 
a) Lokalita za kravínem pč. 224/1 v kú. Věcov – v jednání s majiteli pozemku – splněno  
b) Kontejner Koníkov – trvá 
c) Kontrola nájemních smluv – trvá  
d) Průzkum u okolních obcí na téma digitalizace map – splněno 
e) Prodej obecních traktorů – samostatný bod 
f) Oprava střechy výletiště Věcov (2 střechy) – upřesnění požadavků – samostatný bod 
g) Pohostinství Věcov – jednání s majitelem – trvá  
h) Zakrytí pískoviště MŠ – splněno 
i) Cenová nabídka dřevěného domku pro MŠ – trvá 
j) Zateplení fasády lihovaru – cenové nabídky – trvá. Dohodnout termín realizace firma STAPRA  
k) Šachta Míchov – splněno  

 Dohoda s COOP VM – vyúčtování za rok 2023 proběhne v 1. čtvrtletí 2024 

 Úprava jízdních řádů autobusového spojení Jimramov – NMnM a zpět: spoj ranní 6:29 hodin                      
a 6:50 hodin z Jimramova a spoj v 13:05 hodin z NMnM – eliminace dlouhých čekacích dob před 
vyučováním. Prodloužení odpoledního spoje z Odrance do Věcova 

 Veřejnoprávní smlouvu, podle které budou orgány města NMnM vykonávat namísto orgánů obce 
Věcov veškerou přenesenou působnost na úseku přestupků svěřenou orgánům obce účinnými 
právními předpisy 

 Informace z Rady obce 
a) Výroční zpráva ZŠ a MŠ Věcov 
b) Oplocení křížku Koníkov – v řešení 
c) Pachtovní smlouva  – aktualizována  
d) Společnost Kasprocats – řešení zatoulaných koček 
e) Finanční dar pro Sdružení Krajina na pořízení info panelu – učebna Pastviska v ceně  4 300 Kč  

 Komín lihovar – pozván statik  

 Dotace na komunikaci Odranec od MMR – 93. pod čarou, nedosáhnuto na výši dotace 

 Textilní banka – pomoc při sběru ošacení – obec řeší sběrem do kontejnerů na textil 

 Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce Věcov – nebyly zjištěny chyby a nedostatky  
Zastupitelstvo obce schvaluje: 

 Usnesení č. 9/1/2023: Pořad (program) jednání včetně přidaných bodů jednání. 

 Usnesení č. 9/2/2023: Do pracovních komisí byli schváleni navržení zastupitelé. 

 Usnesení č. 9/3/2023: Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce jednáním o poskytnutí cenových 
nabídek na dopravní značky (vodorovné a svislé). 

 Usnesení č. 9/4/2023: Prodej pozemku dle Záměru  č. 7/2023/KP – část z pozemku p.č. 411                           
v k.ú. Jimramovské Pavlovice o výměře 273 m2 za cenu 10 Kč/m2. 

 Usnesení č. 9/5/2023: Zastupitelstvo obce ruší Záměr č. 7/2022/KP. 

 Usnesení č. 9/6/2023: Zastupitelstvo obce vyhlašuje Záměr č. 8/2023/KP. 

 Usnesení č. 9/7/2023: Prodej traktoru ZETOR 3011 za cenu 120 000 Kč. 

 Usnesení č. 9/8/2023: Záměr prodat traktor ZETOR 5748, r.v. 1973 za cenu 195 000 Kč vč. DPH  

 Usnesení č. 9/9/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření pojistné smlouvy (povinné ručení, 
havarijní pojištění) nového traktoru ve výši 9 911 Kč/rok od pojistitele Allianz pojišťovna, a. s.                              
od zprostředkovatele Partners financ. Services a.s. 

Z A S T U P I T E L S T V O  O B C E  
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 Usnesení č. 9/10/2023: Smlouvy o provádění zimní údržby místních komun. ve správě obce Věcov. 

 Usnesení č. 9/11/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje opravu střešní krytiny na budově prodejního 
stánku do 40.000 Kč vč. DPH (materiál hliník). Oprava druhého přístřešku přesunuta  na jaro 2024. 

 Usnesení č. 9/12/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o využití obecního systému odp. 
hospodářství – elektrozařízení – ELEKTROWIN, IČO 27257843. 

 Usnesení č. 9/13/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje členský příspěvek pro Mikroregion 
Novoměstsko na rok 2024 v celkové výši 32 618 Kč. 

 Usnesení č. 9/14/2023: Zastupitelstvo obce neschvaluje nákup solárních svítidel. 
 

Výsledky projednání Zastupitelstva obce Věcov č. 10/2023 
úterý 28. listopadu 2023 v 18:00 hod. v HZ ve Věcově čp. 74 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 Kontrolu usnesení: 
1. Kontejnery Koníkov – trvá 
2. Kontrola nájemních smluv – trvá  
3. Úprava jízdního řádu – trvá  
4. Cenové nabídky značek – probíhá 
5. Smlouva s Elektrowin – odvoz bílé elektroniky – splněno  
6. Pohostinství Věcov – jednání s majitelem – trvá  
7. Cenová nabídka dřevěného domku pro MŠ – trvá 
8. Zateplení fasády lihovaru – STAPRA 1 500 Kč + DPH za m2 –  trvá  

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

 Usnesení č. 10/1/2023: Do pracovních komisí byli schváleni navržení zastupitelé 

 Usnesení č. 10/2/2023: Zastupitelstvo obce požaduje podání písemné cenové nabídky od fi. STAPRA 
na zateplení fasády lihovaru 

 Usnesení č. 10/3/2023: Zast. obce schvaluje pořad (program) jednání vč. přidaných bodů 

 Usnesení č. 10/4/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje nákup hydrauliky na John Deere – 42 100 Kč               
+ DPH + montáž 5 000 Kč + DPH a radlice 3 m, gumový břit 80 000 Kč + DPH  od fi AGRIPOL Telecí 
Polička dle Přílohy ZO_10/2023 č. 1A a 1B 

 Usnesení č. 10/5/2023: Zast. obce schvaluje nákup řetězů na traktor John Deere – nabídka  fi STROM 
PRAHA a.s.: řetězy střední třídy s H stopou zadní za cenu 20 239,96 Kč vč. DPH a přední za 16 518,24 
Kč s DPH dle Přílohy ZO_10/2023 č. 2 – celkem 36 758,20 Kč 

 Usnesení č. 10/6/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 7/2023 dle Přílohy 
ZO_10/2023 č. 3 

 Usnesení č. 10/7/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje dovětek ke Směrnici č. 3/2023 – místní občané 
slavící životní jubileum nad 70 let a výše bez úhrady elektrické energie dle Přílohy ZO_10/2023 č. 5 

 Usnesení č. 10/8/2023: Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy s fi Recycling Polička – odvoz 
kovového odpadu. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 
 Informace z Rady obce: 

a. Zpoplatnění pronajímání kontejnerů, lešení, nádobí a KD 
b. Kanalizace – ČOV Věcov 
c. Nákup vidlí za 15 000 Kč 
d. Kamna Kovárna Míchov za 35 000 Kč 
e. Oprava křížku v Míchově 
f. Oprava věžičky staré has. zbrojnice v Odranci za 50 000 Kč 
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ZPRÁVY  z  OBCE 
 
 
 

 

 
 

Vážení spoluobčané, 
 

Někteří z Vás se již seznámili s půjčováním obecních prostor. 
Snažíme se pro všechny nastavit stejné podmínky. Tyto budovy spravuje obec a jsme moc rádi, že se využívají, 
půjčují a slouží pro nás všechny k oslavám, svatbám a jiným událostem. 
ZO odsouhlasilo vnitřní směrnici č. 2/5/2023 
 

 Půjčení zdarma 

o Schůze, kroužky spolků, nevýdělečná činnost spolků, akce pořádané obcí 

o Tradiční akce pořádané spolky v jednotlivých obcích ( pouze úhrada energií ) 

o Spolky nebo jednotlivci užívající celoročně malé prostory v SOV a budovy (boudy                                     

na výletištích), pouze úhrada energií + výpomoc (podílet se na opravách těchto prostor                          

a budov) 

 Platba za pronájem ve výši 500 Kč + úhrada energií 
o Pronájem velkých sálů KD Odranec, KD Roženecké Paseky, Lihovar Jimramovské Pavlovice, 

Kovárna Míchov a HZ Věcov.  
o Pro místní občany – soukromá narozeninová oslava, svatby … 

 Platba za pronájem ve výši 1 000 Kč + úhrada energií 
o Pro cizí občany a cizí spolky – doklad vystaví obecní úřad 

 Cena výpůjčky obecního nádobí 
o Ve výši 200 Kč + nutná úhrada za rozbité nádobí dle ceníku.                                                        
o Zajišťuje paní Marcela Řehořová, Roženecké Paseky 

 

Moc děkujeme za pochopení. Věřte, že vybrané peníze se opět budou do obecních budov vracet pro zajištění 
oprav.  
 
 

 

 

 
 

V období  vánočních  svátků  se budou  kontejnery vyvážet v sobotu 23. 12. a  30. 12. 
Prosíme o třídění vánočních obalů – papír, plast, sklo do správných kontejnerů. Mějte trpělivost, když budou 
kontejnery plné. 
 

! ! !  ŽÁDÁME HORKÝ POPEL NESYPTE DO KONTEJNERU ! ! ! 

 

 

 

 

 

 

 

P R O N Á J E M   O B E C N Í C H   P R O S T O R  

 V Ý V O Z  K O N T E J N E R U  
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Oznamujeme odběratelům vody z obecního vodovodu, že se v prosinci proběhly odpočty vodoměrů. 
Žádáme odběratele, zejména majitele rekreačních objektů, kteří nebyli zastiženi, aby                            
do 30. 12. 2023 nahlásili na obecní úřad stav vodoměru – tel. 732 167 728 – SMS,  email 
podatelna@vecov.cz.  
Pokud nebude odečet vodoměru umožněn, bude se spotřeba stanovovat odhadem dle předchozího 
odběrného roku bez nároku na reklamaci. 
Výše vodného a stočného bude vybíráno v období od 1. 2. – do 30. 3. 2024 po zaslání emailu. Prosím 
dodržte to.  
 

 

 
 

Oranžový kontejner o objemu 3m3 – přistavení, odvoz  400 Kč/den vč. DPH 
Vlečka – přistavení a odvoz 400 Kč/den vč. DPH 
Dovoz štěpek – nafta a práce se štěpkováním 500 Kč/m3 vč. DPH 
Půjčení lešení  dle vnitřní směrnice 
 

 

 

 

 

 Obecní úřad ve Věcově – dovolená  
Obecní úřad bude z důvodu čerpání dovolené uzavřen  

od 21. prosince 2023 do 2. ledna 2024 

Děkujeme Vám za pochopení, přejeme krásné vánoční svátky a těšíme se na Vás ve středu 3. ledna 2024 

 

 

 

 

 

 Pošta Partner Věcov – provozní doba do konce roku 2023 

Datum Od – do Od – do  Datum Od – do 

Pondělí  
18. 12. 2023 

7:00 – 10:00 13:00 – 15:30 
 Středa  

27. 12. 2023 
8:00 – 10:00 

Úterý  
19. 12. 2023 

7:00 – 10:00  
 Čtvrtek  

28. 12. 2023 
8:00 – 10:00 

Středa  
20. 12. 2023 

7:00 – 10:00 13:00 – 15:30 
 Pátek  

29. 12. 2023 
7:00 –  9:00 

Čtvrtek  
21. 12. 2023 

7:00 – 10:00 Děkujeme vám za přízeň 
a těšíme se 

na Vás v úterý 2. ledna 2024 Pátek  
22. 12. 2023 

7:00 –  9:00 

O D P O Č T Y  V O D O M Ě R Ů  

S A Z E B N Í K  O B C E  V Ě C O V  

                 O B E C N Í  Ú Ř A D  

P O Š T A  
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 Tříkrálová sbírka 2024 
 

Dobročinnou akci Tříkrálová sbírka pořádá každoročně 

Charita České republiky – vždy od 1. do 14. ledna.  

Skupinky koledníků, doprovodné akce i distribuci 

pokladniček pak organizují jednotlivé místní Charity. 

Prosíme Vás tímto o vstřícnost ke koledníkům, kteří 

budou v lednu navštěvovat domácnosti  a děkujeme                   

za Vaši dobrou vůli pomáhat lidem v nouzi.                                                               

Biskupství Brněnské              Více informací na www.dchb.charita.cz            
        

 
 

  

Silvestrovský ohňostroj  
Tradičně  31.12. od 18 hodin  budeme pouštět na místním hřišti ve Věcově Silvestrovský OHŇOSTROJ. 
Všechny vás srdečně zveme, ať už se podívat a nebo přinést nějakou petardu ke spuštění. 
 

Přijďte se podívat sami, rodiny s dětmi, prostě všichni z okolních obcí. 
 

Veřejné bruslení v Poličce 
Pojďte si užít zimní radovánky a zimním stadion do Poličky.  
Je zamluveno a uhrazeno bruslení:    
   

       ⁂   v sobotu 23. 12. 2023 od 17:45 do 19:15 hodin 

       ⁂   v pátek 29. 12. 2023 od 16:00 do 17:30 hodin 

 
 
 
 

Srdečně Vás všechny zveme do naší místní lidové knihovny, která 
je v budově obecního úřadu.  
Přijďte se podívat a vybrat si knihu pro chvíle čtení. 

Bude otevřena od 3. ledna 2024 
každou středu od 16 do 17 hodin. 

 
Půjčujeme nově zakoupené 
knihy i knihy půjčené                     
ze Žďárské knihovny.  
 

                                                                 Těšíme se na Vaši návštěvu 
 
 

 D O  M Í S T N Í  K N I H O V N Y  

P O Z V Á N K Y  

T Ř Í K R Á L O V Á   S B Í R K A  

http://www.dchb.charita.cz/
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PODĚKOVÁNÍ 
Děti a paní učitelky Základní školy ve Věcově a Mateřské školy v Roženeckých Pasekách 

děkují Penzionu Chalupa Pohádka z Jimramovských Pavlovic za pěkný mikulášský program. 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                  
 

 

 

 
 

Po uplynutí celého ročníku 2022/2023, Vám chceme přiblížit naši roční činnost, při které jsme prožili hodně 
společných chvil na všech těch trénincích a závodech. 
V letošním roce toho bylo opravdu hodně.  
V únoru jsme se pustili do plnění požárních odborností Preventista, Preventista Junior a Strojník. 
V dubnu to byla akce Čistá Vysočina a na konci měsíce tradiční pálení čarodějnic. 
Květen byl tradiční měsíc pro okrskovou soutěž, která se konala ve Věcově. Družstva mladších nám obsadila 
3. a 4.místo. Družstvo starších zde zvítězilo. A právě tenhle závod nám každoročně odstartuje maraton 
našeho počínání. 
Na konci května proběhlo závěrečné okresní kolo hry Plamen 2022/2023 konaný v Jamách. Za krásného 
počasí se našim družstvům dařilo a mladší si z 9.místa po podzimním kole vybojovala konečné 4. místo                

                Z Š  a  M Š  Z P R Á V Y  

M L A D Í  H A S I Č I  V Ě C O V  
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z 27 družstev. Družstvo starších vstupovalo do jarní části s průběžným třetím místem a byli i favority                            
na postup do kola krajského. Celkovým 2. místem si po sedmi letech postup vybojovali. 
Krajské kolo proběhlo za větrného počasí ve Velkém Meziříčí. Naši závodníci o sobě dali vědět a mezi 
nejlepšími týmy kraje Vysočina prokázali svoje zkušenosti a po pěti disciplínách obsadili celkové 6. místo. 
Stejně jako v loňském roce, jsme se i letos rozhodli zúčastnit závodů Novoměstský Pohár Soptíků, který                       
v letošním roce proběhl pětikolově. Postupně jsme navštívili Bobrovou, Odranec, Věcov, Dlouhé a Novou 
Ves. Družstvo mladších se zúčastnilo čtyř z pěti kol a celkově se umístilo na 9. místě. Družstvo dorostu účastí 
pouze na jednom kole obsadilo celkové 10. místo. Nejlépe se vedlo družstvu starších, kteří v ročníku pro rok 
2023 zvítězilo a jsou držiteli putovního poháru. 
Dalším zápolením, ve kterém jsme v letošním roce soutěžili, byla disciplína 60 metrů s překážkami. V měsíci 
červnu proběhl závod šedesátky Vysočiny ve Výčapech, který byl zároveň kvalifikační na Mistrovství České 
republiky v Brně. Do tohoto závodu se nám přihlásila čtyři děvčata a to v kategorii přípravka a starší žákyně. 
V kategorii přípravka vybojovala Anna B. časem 29,42 s. 12. místo. Kategorie starší dívky byla obsazena těmi 
nejlepšími a tak konkurence byla veliká. Důležité bylo si udělat radost sami sobě a tak děvčata předvedla to 
nejlepší, co uměla. A tak Lucie P. časem  16,00 s. obsadila 39. místo, Andrea C. časem 15,08 s. obsadila 29. 
místo a nejlépe si vedla Emily K., která si časem 14,00 s. vybojovala 17. místo a také pozvánku na MČR v Brně. 
Taková to zkušenost byla pro nás všechny novinkou a tak nebylo divu, že zde sehrála velkou a vlastně tu 
největší roli nervozita. První pokus byl hodnocen jako neplatný. Ten druhý byl o poznání lepší, ale povinnost 
si nastavit alespoň nějaký čas pro lepší umístění, tak ten stačil na 110. místo. Nicméně si troufám říci,                           
že nabyté zkušenosti jsou k nezaplacení a jsme moc rádi, že se dalo o Věcovu opět vědět. 
Druhý závod „60tek“  proběhl v Hlinsku 8.10. Počasí nevěstilo nic dobrého, protože už při odjezdu hodně 
pršelo. Po příjezdu do Hlinska doslova lilo, ale pořadatelé se toho nebáli a závod odstartovali. V kategorii 
mladších a konkurenci 73 závodnic, nám soutěžily tři dívky. Eva C. si zde zaběhla své letošní maximum 19,79 
s. a obsadila 25. místo, Vendula P. si časem 26,64 s. vybojovala 41. místo a Anna B. si časem 25,22 s. vyběhla 
37. místo. 
V kategorii starších dívek soutěžilo 76 závodnic a nám se tohoto závodu zúčastnily také tři závodnice. Emily 
K. s časem 15,30 s. obsadila 63. místo, Andrea C. časem 14,9 s. obsadila 58. místo, a Lucie P obsadila                          
47. místo s časem 14,9 s. V kategorii starší chlapci soutěžilo 75 závodníků  a nás reprezentovali Richard V., 
který obsadil 57. místo s časem 20,16 s., Vít L. obsadil 42. místo s časem  15,35 s. a Adam Č. obsadil 34. místo 
s časem 15,23 s. Pro některé naše závodníky to byla první zkušenost  s tímto druhem závodu a věříme,                         
že v této disciplíně budou i nadále pokračovat. 
Ale nebyly to jenom soutěžní dny, které jsme společně prožili. Pár dní jsme strávili výlety i zábavou. První 
akce proběhla na konci června. Bylo to ukončení sezóny 2022/2023. Opékali jsme vepřové kýty, prošli jsme 
naučnou stezku, kde nás čekalo překvapení a přespali jsme ve vojenském stanu na hřišti. Velmi nás potěšilo, 
že se k nám přidali naši nejstarší hasiči, čímž nám udělali velkou radost a doufáme, že si zase někdy společně 
posedíme. 
Druhou akcí bylo stanování  na „Piláku“ ve Žďáru n S. Počasí nám nepřálo, první noc byla velká zima, druhá 
už byla o poznání teplejší. Dokonce tři otužilci se v rybníku vykoupali. Navštívili jsme nedaleký Šlankhamr 
v Hamrech nad Sázavou, kde jsme se něco dozvěděli z historie zpracování železné rudy na Vysočině a dále 
jsme navštívili herní park v Polničce. Všichni jsme si to parádně užili. 
S podzimem jsme opět začali trénovat. Soutěže nám začaly závodem TFA – železný hasič ve Svratce. Byly dva, 
jeden na sportovišti a druhý už v tělocvičně. Prvního se zúčastnilo 12 našich závodníků v kategoriích 
přípravka, mladší chlapci i dívky a starší dívky i chlapci. Anna B. obsadila 3. místo, Martina N. 8. místo, Petr 
G. 7. místo, Veronika G. 4. místo, Vendula P. 11. místo, Simona B. 15. místo, Andrea C. 8. místo, Lucie P.                        
3. místo a Emily K. 1. místo, Richard V. 13. místo, Vít L. 8. místo, Adam Č. 3. místo. V tomto závodě soutěžili 
i vedoucí. Děti si to parádně užily a každý byl odměněn. 
Na druhém závodě TFA soutěžily pouze tři naše děti, kde Vendula P. obsadila 15. místo, Eva C. 9. místo                           
a Anna B. 10. místo. 
Největšími podzimními závody byly okresní závod hry Plamen a závod ZHVB, které se konaly v Bohdalově               
7. 10. 2023. Těchto závodů se účastnila družstva mladších, starších a dorost. Družstvo mladších obsadilo 
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v závodě ZHVB 9. místo, starší 3. místo a tak družstvo starších postoupilo do krajského kola. Dorost smíšených 
družstev obsadil 1. místo a rovněž postoupil do kraje. Krajský závod ZHVB se konal o 14 dní později v Bobrové. 
Starší obsadili celkové 6. místo a dorost 9. místo. Gratulujeme. 
Okresní závod hry Plamen byl o poznání lepší. Družstvo mladších mají průběžně 9. místo a družstvo starších 
vedou. Nezbývá našim dětem popřát hodně štěstí do závodu jarního kola hry Plamen. 
Tento rok 2023 byl nabit soutěžemi, tréninky, prací a úspěchy. Takže opravdu díky za krásný rok.  Velký dík 
také patří všem, kteří se podílejí na přípravě našich družstev.  
Dále děkujeme všem, kteří se účastnili při organizaci, prodeji a přípravě i úklidu na závodě Novoměstský 
Soptík ve Věcově. Díky, díky, díky. 
Na samotný závěr bychom rádi nejen našim dětem, ale i Vám všem popřáli krásný Advent, poklidné vánoční 
svátky, úspěšný a spokojený nový rok 2024. 

Vedení MH Věcov 
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Rok 2023 mladých hasičů z Odrance 
Sezóna 2023 u mladých odraneckých hasičů byla plná úspěchů a také překvapení. Byl to rok, hasičský rok,                  
o kterém si budeme dlouho vyprávět a nikdy na něj nezapomeneme. Pojďme si jej připomenout pěkně                    
od začátku.  
Jak zimní přípravu v KD tak jarní na hřišti jsme nepodcenili a stoprocentně připraveni jsme odjeli na první 
závod do Věcova, na okrskovou soutěž. Zde jsme soupeřili s domácími týmy. Mladší kategorii jsme opanovali 
my a obsadili jak první, tak druhé místo. V kategorii starších naopak náš tým na Věcov těsně nestačil. 
Tahle generálka na hlavní program naší sezony, Novoměstského Soptíka, nám potvrdila a ukázala, že příprava 
proběhla podle našich představ. 
Na první závod seriálu jsme odjeli do Bobrové. I když do soutěže vstupujeme jako velcí favorité a obhájci,        
i na nás byla nervozita znát. To se ukázalo hned v prvním pokusu, kdy došlo k veliké chybě, která už se nedala 
zachránit. Áčko v prvním kole vyhořelo. Zato Béčko překvapilo a po prvních pokusech drželo bednu. 
V druhém kole však A tým předvedl něco nevídaného. Šli jsme do maximálního rizika a povedlo se časomíru 
zastavit na rekordním čase 15,82 sekund! Nikdo za 10 let v Soptíku v mladší kategorii nedokázal běžet útok 
rychleji.  Byl z toho grandiózní vstup do sezony. Béčko se bohužel propadlo na 5. místo. Tým starších měl 
skvělé pokusy, ale terče ne a ne spadnout. Prostřiky znamenaly ve výsledku 6. místo. 
Další závod byl na domácí půdě, kde Áčko hned prvním pokusem předvedlo suverénní výkon, který již nikdo 
nepřekonal a Béčko bralo odranecké brambory. Starším se tento závod příliš nepovedl a připočetli si body      
za 8. místo. Jarní část byla za námi. 
Následovala nejpříjemnější část roku, léto, a čtyřdenní táborová mise na Blatinách. Využili jsme krásného 
počasí a užili jsme si prakticky všechno. Hry, bojovky, túry, koupání a především spoustu zábavy ve skvělé 
partě. Ani po táboře jsme nezaháleli a zodpovědně jsme celé prázdniny trénovali na podzimní část sezony. 
Na třetí závod Soptíka jsme odjeli do Věcova. Tam Áčko předvedlo opět profesionální výkon a závod 
opanovalo. B tým poprvé vystrčil svoje růžky a slavil premiérovou medaili za třetí místo. Rázem vstoupil                 
i do hry o celkové pořadí. Starší tým ukazoval svůj potenciál, ale bohužel jej opět zradily prostřiky na terčích. 
I tak krásné 5. místo. 
Další zastávka byla v Dlouhém, kam A tým poprvé nepřijel v plné sestavě. A bylo to nesmírně znát. Harmonie 
týmu byla narušena, a to přerušilo i naši vítěznou sérii. Ale i tak z toho bylo krásné druhé místo. I toto 
umístění stačilo k tomu, abychom už s předstihem splnili náš největší cíl – obhájit putovní pohár. Béčko 
potvrdilo formu a dovezlo si na Odranec další bronzovou medaili a drželo dále svoji šanci i v celkovém pořadí. 
Absence se projevila i u týmu starších, který získal body za 7. místo. 
Na poslední závod jsme vyjeli do Nové Vsi. Ačkoliv Áčko bylo oslabeno ještě citelněji než minulý týden, nejeli 
jsme si závod jen užít, ale chtěli jsme zakončit sezonu vítězstvím. A to se povedlo. Bylo tu však ještě Béčko, 
které chtělo napsat další pohádku o odraneckém doublu. A to se povedlo také! Béčko obsadilo v závodě 
druhé místo a to samé místo vybojovalo i celkově. Před sezonou jsme věřili, že A tým by mohl titul obhájit, 
ale že náš rezervní tým obsadí celkově druhé místo? To byl splněný sen na druhou. Musím před nimi 
smeknout, s jakou noblesou k tomuto úspěchu dokráčeli.  Nesmím zapomenout na tým starších, který skončil 
ve Vsi 6. a celkově 8. Jejich čas však ještě přijde. 
Na slavnostní vyhlášení do Radňovic jsme odjeli v plné sestavě a společně v červené lavině zvedli nad hlavu 
putovní pohár závodů Novoměstského poháru Soptíků pro rok 2023. 
Sezóna však některým ještě nekončila. Téměř na poslední chvíli jsme se rozhodli účastnit celostátního závodu 
v hasičské všestrannosti a brannosti. A protože na žádných závodech nechceme končit mezi poraženými, 
nechtěli jsme nic podcenit. Příprava byla sice krátká, zato velmi intenzivní. Okresní kolo  se konalo 
v Bohdalově a my, až na střelbu ze vzduchovky, předvedli bezchybný výkon. U vyhlašování jsme my vedoucí 
tušili, že se budeme pohybovat v té lepší polovině startovacího pole, ale děti byly pesimističtější. A tak                           

M L A D Í  H A S I Č I  O D R A N E C  
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u vyhlášení jednou nohou nakračovaly už při vyhlašování 20. místa. Ale „hasiči z Odrance“ ne a ne zaznít.  
Když bylo vyhlášeno čtvrté místo a my stále byli nevysloveni, slzy tekly proudem jak dětem, tak i nám. Vyhráli 
jsme! Trénovali jsme usilovně úplně novou disciplínu 14 dnů a vyhráli jsme. Nikdy za těch 7 let jsem nezažil 
něco tak emotivního. Byl to ten nejkrásnější pocit, co může sportovec či trenér zažít. Ačkoliv nás výsledný 
přepočet bodů tři dny po soutěži posunul na druhé místo, děti přijaly tento fakt s takovou grácií, že jsem byl 
snad ještě pyšnější, než když si na krk pověsily ty zlaté medaile. No co, není lepší motivací, než si zlato za rok 
pověsit na krk znovu a už ho nepustit. 
Povedlo se nám i tak postoupit do krajského kola. Zde jsme navázali na bezchybný výkon v teorii, rychlý běh 
a jen 7 nesestřelených špalíků nás dělilo od účasti na mistroství České republiky v této disciplíně. I tak jsme 
obsadili fantastické 5. místo v kraji!  
Závodům odzvonilo. Naskákali jsme do DA a vyrazili řádit do žďárského bazénu. Ale to by nebyla odměna 
adekvátní. A tak jsme naskočili ještě jednou a vyjeli na celodenní výlet do Brna. Po dětmi velmi oblíbené laser 
game jsme si užili celé odpoledne v zábavním Bruno parku. Závěrečnou tečku uděláme v lednu                                      
na slavnostním zakončení sezony. 
Kdyby mi někdo na začátku roku 2023 řekl, že budeme vládci požárního útoku a pátí v kraji v hasičské 
všestrannosti, asi bych mu věřil. Mám totiž kolem sebe tým nadaných zapálených mladých sportovců, kteří 
táhnou za jeden provaz nejenom po startovním výstřelu. Partu dětí, která dokáže nemožné. Jejich motivace 
je bezedná a pořád je před námi spousta nesplněných cílů a jeden náš společný velký sen. Třeba tu o něm 
budu psát příští rok. Ve spojení s úspěchy mužského týmu byl rok 2023 pohádkovým příběhem, který bude 
mít jistě ještě další kapitoly. 
Děkuji dětem za krásné zážitky, fantastickou reprezentaci obce a Sboru dobrovolných hasičů Odranec. 
Nejsou to jen skvělí závodníci, ale hlavně lidé. Děkuji také osvědčenému realizačnímu týmu. A Vám, čtenářům 
a podporovatelům hasičů a hasičského sportu, přeji krásné prožití vánočních svátků a do roku 2024 přeji 
především zdraví. 
            Děkuji Jan Buchta 
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 GRANT NADACE ČEZ  ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ  

MATEŘSKÉ ŠKOLY ROŽENECKÉ PASEKY                  

                  

                                                                    

SLAVNOSTNÍ OTEVŘENÍ DĚTSKÉHO HŘIŠTĚ MŠ Roženecké Paseky 30. 11. 2023 
 

V zasněženém čtvrtečním dnu 30. listopadu v 10 hodin Obec Věcov předávala dětem a paním 
učitelkám z MŠ Roženecké Paseky  dětské ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ. 
Paní starostka přivítala děti, paní učitelky, rodiče a ostatní přítomné na slavnostním předání. Za podpory 
Grantu Nadace ČEZ ve výši 110 000Kč se podařilo pořídit čtyři herní prvky – houpačky Duoswing, herní 
sestavu Premium, skluzavku a dětský domek Stanley. Obec Věcov ze svých prostředků pořídila pískoviště. 
Předškolní děti Mateřské školy si rozvázáním  mašle rozbalily svůj dárek. Nedá se vyjádřit  radost a nadšení 
všech dětí, které se rozběhly na hřiště, aby vyzkoušely všechny  herní prvky. 
Sníh nebyl překážkou, naopak si děti užily klouzání a koulovačku. 
V domečku  pro děti bylo nachystáno malé překvapení v podobě šampíčka a ovoce.   
Všichni jsme byli rádi, že děti byly nadšené. Celá Mateřská škola se  už  těší na jaro, kdy bude celé hřišťátko 
patřit jen jim a budou volný čas trávit na svém novém oranžovém hřišti. 
Děkujeme za podporu Nadaci ČEZ 
Děkujeme za montáž firmě Lefay s.r.o. – prodejna dětských hřišť Picolino 
Děkujeme 

 

      
 

  

 

D O T A C E  A  G R A N T Y    Z A  R O K  2 0 2 3  
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 GRANT  NADACE  AGROFERT 

 
Hasičský fond Nadace Agrofert přispěje částkou 50 000Kč na nákup zásahových obleků                    
pro Jednotky požární ochrany. 
 
 Děkujeme     
                                                                                      

                 
           

 

 

 

 

 

 

 

 DOTACE, KTERÉ  PODPOŘIL  KRAJ  VYSOČINA 

 

 
 

       
PROJEKT Rekonstrukce víceúčelové budovy Roženecké Paseky 

BYL PODPOŘEN V ROCE  2023 
VE VÝŠI 125 000 Kč 

 
 
 
 

  
PROJEKT AKCESCHOPNOST JPO OBCE - VĚCOV 

BYL PODPOŘEN V ROCE  2023 
VE VÝŠI 15 000 Kč 
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V Ý Z V A  V L A S T N Í K Ů M  A  U Ž I V A T E L Ů M  

P O Z E M K Ů  
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L I N K A  B E Z P E Č Í  


